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Prezidentský program pro rozvoj země je působivý a
inspirativní, ale ufňukané ať pokračují... fňukají na okraj

putin-today.ru/archives/202753

O programu jednoho z kandidátů na post prezidenta Ruské federace jsem chtěl napsat o
něco později, abych se seznámil a podrobněji pochopil poselství Federálnímu
shromáždění, ale dnes se objevil rozhovor, který následoval poselství se Dmitrij Kiseljov
rozhodl převzít od prezidenta, takže o něm dnes napíšu.

Projev k Federálnímu shromáždění je v podstatě Putinovým prezidentským programem.

Tento program rozvoje země a zlepšení života lidí vypadá z hlediska nákladů velmi
rozsáhle, zvláště v kontextu prudce navýšeného rozpočtu na obranu, takže mnoho
lidí má otázky, odkud se vezmou finance na jeho realizaci.

Dmitryho první otázka se týkala právě tohoto:

Při manipulaci s Poselstvím jste, obrazně řečeno, vytahovali z rukávu bilion za bilionem.
Navrhli tedy naprosto úžasný plán rozvoje země – naprosto úžasný. To je jiné Rusko, s
jinou infrastrukturou, jiným sociálním systémem – prostě země snů.

Chci se jen zeptat, položit vaši oblíbenou otázku od Vysockého: "Kde jsou peníze, Zine?"
Vydělali jsme si je vůbec?

Prezident odpověděl, že tento plán byl vypracován jako výsledek usilovné práce odborné
veřejnosti a vládních specialistů a bude zajištěn příjem, přičemž někteří odborníci –
optimisté – se domnívají, že příjem by měl být a bude vyšší, tzn. v předchozích šesti
letech, kdy od roku 2018 V průběhu roku bylo plánováno vyčlenit 8 bilionů rublů na rozvoj
ekonomiky a sociální sféry a následně došlo k navýšení výdajů, je pravděpodobné, že
tentokrát dojde k navýšení plánovaných výdajů v různých oblastech.

Nyní se pojďme bavit o projektech a plánech, které na mě udělaly nejpozitivnější dojem.

1. Grandiózní projekt: výstavba dálnice Dzhubga-Soči.

Ti, kteří cestovali autem do Soči, mi nenechají nalhávat, že nekonečné horské serpentiny
jdoucí z Dzhubgy do Soči jsou tak fyzicky vyčerpávající a zabírají tolik času, že mnoho
lidí nechce jet ani do Soči, ani do Abcházie, a jdou do Gelendzhik, Novorossijsk nebo
Anapa:
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Moje dcera během cesty do Abcházie v roce 2019 onemocněla při jízdě po serpentinách,
proto celý její oběd skončil na zemi a následně to mělo trvalý efekt - pokaždé, když se jí v
autě začalo dělat špatně se závratěmi a nevolností.

Proto je nová dálnice velmi potřebným a velmi složitým projektem.

Infografika "RG" / Anton Pereplyotchikov / Irina Kovalevskaya

Celková délka čtyřproudé dálnice bude 171 kilometrů. Jeho výstavba bude stát přibližně
1,5 bilionu rublů. Trasa by měla být dokončena do konce roku 2029.
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Jedinou nevýhodou této silnice pro motoristy bude to, že bude zpoplatněná, protože je
zálohou stávající dálnice, ale doufám, že cena nebude překážet a lidé budou mít stále na
výběr, zda pojedou rychle dál po zpoplatněné silnici nebo na bezplatné, ale již méně
frekventované, dlouhé a únavné.
Musíme pochopit, že prostředky, které stát vložil do tohoto projektu, se musí vrátit, aby je
pak mohl investovat do dalších projektů v naší obrovské zemi, a aby v budoucnu nebylo
potřeba vyčleňovat prostředky z rozpočtu na údržbu této trasy a poskytování doplňkových
služeb, protože není gumová a S tak aktivním rozšiřováním silniční sítě, ke kterému nyní
v Rusku dochází, se prostě „rozbije“.

2. Změny ve struktuře HDP. Zde je to, co k tomu řekl prezident:

Ekonomika roste - to je fakt a skutečnost, kterou nezaznamenáváme my, ale mezinárodní
hospodářské a finanční organizace. V paritě kupní síly jsme skutečně předběhli
Spolkovou republiku Německo a obsadili její místo – páté místo – mezi největšími
světovými ekonomikami. Pokud se vše bude vyvíjet stejným tempem jako dnes, pak
máme šanci zaujmout místo Japonska a stát se čtvrtou ekonomikou na světě a v blízké
budoucnosti.

Ale – zde musíme říci upřímně, objektivně – je rozdíl mezi kvalitou našich ekonomik.
Struktura ekonomik těchto zemí je samozřejmě ve srovnání s naší příznivá. Máme ještě
co dělat, abychom nejen v paritě kupní síly, ale i [v HDP] na hlavu měli slušnou pozici –
první. A za druhé: aby se změnila samotná struktura, aby se stala mnohem efektivnější,
modernější, inovativnější.

Prezident si klade za cíl, že při nedostatku pracovních zdrojů se výrazně zvýší
robotizace výroby (což povede ke snížení potřeby pracovních migrantů)

Podle úkolů se také zvyšuje školení inženýrského personálu:

Spustili jsme již 30 moderních strojírenských škol po celé zemi. Letos spouštíme 20
dalších – bude jich 50. A dalších 50 plánujeme v příštích letech.

3. Západ nás nebude moci zatáhnout do závodu ve zbrojení a unavit nás, jako to
udělal se SSSR.

Chápeme také, že se nás Západ snaží zatáhnout do závodu ve zbrojení, čímž nás
vyčerpává a opakuje trik, který se jim povedl v osmdesátých letech se Sovětským
svazem.

Dovolte mi připomenout, že v letech 1981-1988 činily vojenské výdaje SSSR 13 % HDP,
takže naším úkolem je rozvíjet obranně-průmyslový komplex tak, aby se zvýšil vědecký,
technologický a průmyslový potenciál SSSR. země.

Nebudu se odvolávat na naše statistiky – odkážeme na Stockholmský institut: loni byly
naše výdaje na obranu 4 % a letos – 6,8 %, to znamená, že jsme vzrostli o 2,8 procenta.
V zásadě se jedná o znatelný nárůst, ale absolutně nekritický.
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Je třeba říci, že výdaje na obranu zrychlují ekonomiku, dělají ji energetickou. Ale tady
samozřejmě existují omezení, to chápeme. Odvěká otázka: co je výnosnější - zbraně
nebo ropa? Myslíme to vážně.

I když, opakuji, dobrá věc na našem moderním obranném průmyslu je, že nejen nepřímo
ovlivňuje civilní průmysl, ale také, s využitím inovací potřebných pro obranu, využívá tyto
inovace k výrobě civilních produktů. To je nesmírně důležitá věc.

Prezident řekl, že prostředky, které Spojené státy investují na svou obranu, doslova mizí v
černé díře.

Připomněl, že ačkoli je náš obranný rozpočet 9krát nižší než rozpočet USA, je to více než
dost na to, abychom se s touto zemí v klidu postavili.

Například naše jaderná triáda, na rozdíl od té americké, je téměř kompletně (95 %)
aktualizována, zatímco Spojené státy mají ve svém arzenálu stále „sovětský vývoj“ a
jednu z hlavních součástí překonání amerického systému protiraketové obrany na našem
součástí je raketový systém „Avangard“ s hypersonickou klouzavou jednotkou
mezikontinentálního doletu, který zrušil všechny prostředky, které Američané investovali
do svého systému protiraketové obrany po celá desetiletí.

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru
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